

《82岁老奶奶靠捡废品替病逝儿子还债》



Li Jialuan, 82, packs the plastic bottles she has collected at her home in Shushan District in Hefei city, capital of East China's Anhui province, July 9, 2012. Li, who receives a retirement pension of 2,500 yuan (\$392) a month, still goes out to collect recyclable trash every day to pay a 390,000 yuan medical debt for his sick son who later died. Li did not tell her granddaughter about the heavy debt at the first and started to collect recyclable trash in 2010, which can bring an annual income of more than 20,000 yuan. As Li's story spread, a lot of donations followed, but after consulting with her granddaughter, she eventually decided to pay the debt by their own efforts.

2012年7月9日，中国东部安徽省合肥市蜀山区82岁的李佳鸾在打包她收在家里的塑料瓶子。李每个月退休金有2500元，但为了还她病逝的儿子欠下了390,000元，她还是每天捡可回收垃圾。李首先并没有告诉她的孙女她们所欠的重债，并于2010年开始收集可回收垃圾，每年也能带来20,000多元。李的事迹被播出后，很多捐助者随之而来，但是和孙女商量后，李最终决定靠她们自己的努力来还债。